## [Disclaimer(s)]

## **申し込む時 必ず 読んでください。とても 大切なことです。**

申请日语在线课程之前请仔细阅读。非常重要!

It is considered that you agree to the following exemption clause upon this application.

・ Zoom を 使うことは 無料 < 0円 >です。 でも インターネットを 使う時 お金を 自分で 払います。

日语初级教室的上课软件 zoom 是免费的。但需要您自己负担上网费用。

Zoom application is free of charge, although the user is to bear the internet access charge.

・インターネットが 弱い時、映像や 音が 時々 切れます。 気を付けてください。

如果有网速问题,可能会影响上课时的音声和影像。

Movies, images, and sounds may become unstable depending on the network environment.



・ Zoom の 使い方は 自分で 調べてください。 请自己确认 zoom 的使用方法。

The user is requested to respond to his/her specific use or operation of Zoom application on his/her responsibility.

- ・ オンラインレッスンの 映像、写真、文字、音は MIFA の 物です。映像や 写真を MIFA
- の SNS に 使います。 あなたの写真を 使う時、 あなたに 確認をします。

MIFA 享有在线日语课程所使用的影像,照片,文字和音声的所有版权,影像和照片可能用于 MIFA 的 SNS。如果使用了您的照片会事先征得您的同意。

The proprietary rights of such contents as pictures, images, texts, sounds and any related materials used during this event, will belong to the organizer (MIFA). Pictures or movies taken during the event are subject to be used for MIFA media or SNS agreed by the participant.